元智大學補助學生赴國外出席國際會議申請表

YZU Subsidy Application Form for Graduate Student’s International Conference Attendance

	申請人姓名Applicant’s Name
	

	就讀系所Class
	學院College：　　　　系所Department：　　　　年級Grade：　　　　

	身份證字號ID No.
	
	學號Student ID No.
	

	聯絡電話Contact Phone
	
	電子信箱E-mail
	

	會議名稱Conference Title
	中文Chinese

	
	英文English

	會議時間Date of Conference
	自From　　　年　　　月　　　日至To　　　年　　　月　　　日

	會議主辦單位(國際組織)
International Organization
	
	地點(國、州、城市)

Location (City, State, Country)
	

	擬發表論文題目

Title of Paper to be presented
	中文Chinese

	
	英文English

	大會排定論文發表方式Method of paper presentation arranged by the conference host：
□Oral □Poster □Invited Speaker □ Session Chairman □Others        

	大會是否已補助費用Whether you have got support from Conference Sponsor?：
□否No　　□是Yes：□機票費Airfare＄             　□生活費Daily living allowance＄           
□註冊費Registration fee＄           　□ 其他Others           

	有無向其他機構申請補助

Whether to seek other funding
	· 有Yes（機構名稱Name of Organization：             ）

· 無No

	本年度是否曾經申請研發處補助
Whether to applied R&Ds’ subsidy at this year's?
	□有Yes　
□無No

	申請補助項目Subsidized Items：
□機票費Airfare＄             　□生活費Daily living allowance＄           
□註冊費Registration fee＄           　□ 其他Others           
核定補助金額R&D approved the amount of subsidies：                       元

	備註：依據本校「補助研究生赴國外出席國際會議處理要點」第五條第一項：

1 獲國科會補助者，每案補助生活費上限新台幣10,000元(不可再另外申請高教深耕補助)。
If the subsidy is granted by the Ministry of Science and Technology, the maximum living allowance per case is NT $ 10,000.
2 未獲國科會補助者，亞洲地區補助上限為新台幣35,000元，亞洲以外地區補助上限為新台幣40,000元，若有特殊理由及因素者，上限可提高至新台幣70,000元，需事先提出相關文件送達研發處審查。
For those applicants without a subsidy from the Ministry of Science and Technology, the maximum subsidy in Asia is NT $ 35,000, and the maximum subsidy outside Asia is NT $ 40,000. The maximum applicable subsidy is 70,000 for applicants of special reasons/cases. Relevant documents must first be submitted to the Office of R&D for verification before the application is approved.
3 申請人於同一會計年度內以補助上述1或2各一次為限。
Applicants may apply for subsidy of (1) or (2) only once in the same fiscal year respectively.

	合著人Co-Authors：                            （簽名Signature） 日期Date：    年    月    日
備註：每篇論文以補助一名發表者為限，其他合著者（含教師）未以此篇論文向其他單位申請補助）

Note：Only one person could be supported for each paper, other co-authors and advisor do not apply support from other sponsors by the same paper.

	申請人Applicant
	指導教授Advisor
	系所主任Chair
	學院院長Dean
	研發處R&D

	
	
	
	
	


※請檢附下列文件隨同本申請表送單位核辦
Please attach the documents listed right to this application form and send them for reviewing of the R&D Office：
1. 國際會議日程表及相關資料
The Conference Program, Schedule, and the related materials.
2. 論文被接受之證明文件影本
The copy of accept letter.

3. 擬發表之論文摘要影本（論文以在國內完成而尚未發表者為限）
The copy of paper abstract. (The Paper should be finished in domestic country, and haven’t been published yet.)
4. 其他有助審查之資料（如近五年發表之論文、相關研究表現等）
Any other documents that support this request. (ex: Research record or publications in 5 years.)
5. 國科會核定公文影本
Photocopy of "Ministry of Science and Technology, R.O.C." funding documents.
